
Tenner Anna vagyok, a Lelenc Kutyamentő Egyesület
alapítója és képviselője.
Nehéz helyzetbe kerültünk: ahogy a civilek mindegyike,
mi sem jutunk forrásokhoz, még az eddig stabil
adományozói bázisunk is csökkent. 
Egyesületünk közhasznú, engedélyezett menhelyünk
van.

2004 decemberében alapítottam Lelenc Kutyamentő
Egyesületet, majd 7 évnyi működés után építettük fel
a Lelenc Tanya nevű menhelyet, amely Vácrátót
külterületén, az erdő közepén helyezkedik el egy 
11 hektáros területen és alapvetően kutyák mentésével
foglalkozik, de hogy-hogy nem, mindig sok cica is él
nálunk. :)

Az, hogy kicsi menhely vagyunk- jellemzően 50 körüli 
a létszám - az erősségünk is egyben: így módunk van
arra, hogy a mentett kutyák ne csak ennivalót és fedelet
kapjanak a fejük fölé, hanem célzottan foglalkozzunk
velük, szocializáljuk, adott esetben rehabilitáljuk őket.
A gondozóink olyannyira elkötelezett állatbarátok,
hogy sok esetben a szabadságuk alatt is "beugranak",
hogy ne érezzék a kutyák a hiányukat. 
Pontosan emiatt a működés miatt az országban az
egyik legjobb az örökbeadási arányunk, ami azonban
szerintünk fontosabb, hogy nagyon kevés kutya kerül
vissza hozzánk, életük végéig az új családjukkal élnek.
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Az örökbeadási protokollunk szigorú, a
gazdijelölteket minden esetben komolyan szűrjük,
hogy valóban a megfelelő kutyát vihessék haza és
valóban családtagként élhessen a kutya. Szintén része
az örökbeadásnak az utánkövetés.
Nagy büszkeségünk, hogy elmondatjuk magunkról,
hogy családias menhely vagyunk: a látogatóink egy
jelentős része előbb-utóbb az önkénteseink körét
bővíti, egyszerűen jól érzik magukat nálunk, szeretnek
a kutyákkal foglalkozni, sétálni.

Közösségi-dolgozói önkéntes napokat szervezünk:
megmutatjuk, milyen teendők vannak a kutyák körül,
megismertetjük a velük való bánásmódot, tanítási
módszereket.

Nagy gondot fordítunk arra, hogy a menhely tiszta,
kulturált legyen, Kutyáink jellemzően 12-16
négyzetméteres belső-kifutós, fedett kennelben
laknak.
Minden mentettünk teljes körű orvosi ellátásban
részesül, másrészt a nálunk létük alatt is óvjuk
egészségüket. Kizárólag ivartalanított kutyát adunk
örökbe.
A felelős állattartás példáját mutatjuk, a polgároktól
azt várjuk el, hogy legalább olyan körülmények között
tartsák kutyáikat, ahogyan mi. Megmutatjuk, hogy
foglalkozással, neveléssel, tiszta, rendezett
körülmények között élő kutyák mennyi örömöt
szereznek. 

Önkéntes nap a LelencTanyán -
menhelyünkön

szigetelt HÁZ, jól tisztítható
betonalap, fedett, 

minden oldalról zárt kennel

Chad, kaukázusi juhász



Költségvetésünk nem szerény: évente közel 40 millió forint, amely egy kevesebb mint
15%-át az adó 1%- ból eredő összeg fedezi, rendszeres magánszemély támogatóink
létszáma 200 fő, ők adják a nagyjából 40%-át költségeinknek. Közepes táppal etetünk,
de ára még annak is 700 Ft/kg felett van. Állatorvosi költségeink 2023 első félévében
elérték a 12 000 000 Ft-ot. 
Pályázunk, ha van pályázat, közösségi-dolgozói önkéntes napokat szervezünk, iskolások,
de ovisok is járnak hozzánk. Szoros kapcsolatban vagyunk más településeken működő,
menhely nélkül segíteni akaró szervezetekkel, így például az Ultimátum Állatvédelmi
Alapítvánnyal, jelenleg 4 kutyájuk várakozik nálunk.
Felvállaltunk “nehéz” fajták mentését: malinois, kaukázusi, középázsiai is várakozik
nálunk, valamint sajnos még skót juhászokat, bordereket és csaukat, bernáthegyiket és
moszkvai őrőket is menteni kell, a bulldogokról már nem is beszélve.

Támogatásukat arra kérjük, hogy folytatni tudjuk a munkát. Szükség van munkatársra,
bérét képtelenek vagyunk kigazdálkodni, pedig ez egy munkatárs esetében évi 3,6
millió forint lenne.
Alap működési költségünk fedezete sincs meg, sajnos. 
Profán módon a megmaradásra, a Menhelyünk további létezésére kérjük
támogatásukat. 
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